
 

  
                                      Protokoll Regionstyremøte 2023 - 2026 

 
Regionstyremøte Nr. 16/23-26 
20.mars 2025 på Idrettens Hus i Drammen. 

Tilstede: 
Gro Gulliksen 
Tom Sørensen 
Truls Gundersen 
Håvard Gjeldokk 
Emma Charlotte Talleivsen Raflund 
Marianne Lutro 
Alexander Christiansen 
Ole Kristian Strøm 
Forfall: 
 
Saksoversikt: 
132/23-26 Referater og protokoller 
133/23-26 Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand 
134/23-26 Årshjul for styret 
135/23-26 Evaluering av C-serien 
136/23-26 KPIer 
137/23-26 Regnskap 2024 
138/23-26 Dialogmøter 
139/23-26 Klubbledermøte 7.april 2025 
140/23-26 Håndballtinget 2025 
141/23-26 Eventuelt 
 
Sak 132/23-26 
Referater og protokoller 
Styret godkjente protokollen tilhørende styremøte nr.15. 
Styret tok en runde ang Forbundsstyrets protokoller. 
 
Styreleder Gro Gulliksen og Nestleder Tom Sørensen refererte fra et 
håndballpolitisk møte som ble avholdt i Trondheim 18.mars 2025.  
 
Styremedlem Emma Raflund informerte om at hun hadde holdt Lederkurs del 2, 
for Vestfold/Telemark Idrettskrets, i Larvik. Hun skal også lede en Ung 
Ledersamling i Kragerø i april. 

Vedtak: Protokollen til styremøte nr.15 ble godkjent. 
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Sak 133/23-26 
Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand    
 
Martin Reiersen er ansatt på et 3-årig engasjement på Klubbutvikling fra 1.mars 
2025. Dette er finansiert av Sparebank 1-stiftelsene i Buskerud, Vestfold og 
Telemark (bortsett fra stiftelsen i Nøtterøy-Tønsberg). 
 
Konkurranseavdelingen: 

• Vanlig drift på denne tiden. I gang med planlegging av beachsesongen. 
• Ny serieinvitasjon for sesongen 2025/26 utarbeides i disse dager og skal 

publiseres 1.april 2025. 
 
Spill og trening:  

• Alle klubber har fått invitasjon til Kast ballen 2025 pr mail – klubbene har 
startet å melde seg på.  

• Alle skoler i Region Sør får invitasjon til Kast ballen Uke 13. Påmelding og 
registreringsperioden åpner for alle skolene 9.april - 7.mai  

• Ny klubb: Deltok i Teams-møte med Vestfold & Telemark Idrettskrets 
denne uken sammen med Drangedal Håndballklubb som søker opptak i 
Region Sør.   

• Regional storsamling:  
• Påmelding åpnet. Det er meldt på 65 gutter og 65 jenter. 13 gutter 

og en jente på venteliste.  
• Antidoping Norge var hos gutta 2006/07 og holdt foredrag, med fokus på 

forebygging og konsekvenser på bruk av ulovlige midler.   
 

 
 
Sak 134/23-26 
Årshjul for styret 
Regionstyret har påbegynt et årshjul for 2025. Årshjulet inneholder en oversikt 
over aktivitet, møter, representasjon og tiltak for 2025. Administrasjonen har sett 
på oversikten og har foreslått noen justeringer og endringer. 
 

 
Vedtak: Til etterretning 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 135/23-26 
Evaluering av C-serien 

Etter vedtak fra Regionstinget 2023 ble det høsten 2023 satt ned en arbeidsgruppe 
med hensikt å utrede spilltilbudet i regionserien, da særlig på C-nivå. 
Arbeidsgruppen besto av styremedlemmer i Region Sør, ansatte og 
klubbrepresentanter. Bakgrunnen for forslaget er et ønske om at alle spillere skal 
oppleve mestring på sitt nivå, og at et C-nivå skal være like attraktivt som f.eks et 
A-nivå. Vi har opplevd at noen kamper på C-nivå preges av at lag bruker dette 
som en treningsarena for spillere fra høyere nivåer, noe som er helt mot sin 
hensikt.  

Som et resultat av dette arbeidet har vi for sesongen 24/25 hatt fokus på C-nivå i 
13- og 14-årsklassen, da vi inviterte til spill med følgende forutsetninger:  

• C-nivå er forbeholdt C-spillere, spillere bør ikke spille både A- og C-nivå 
• Informasjonsmøter for påmeldte lag 
• Flere kamper samme dag for å sikre gode arrangement, samt spare helger 
• Evaluering under og etter sesongen 

 
Ovennevnte fokus ønsker vi å gjennomføre og evt tilpasse i noen sesonger, med 
gode evalueringer underveis. 
 
Vi har tidligere sesonger opplevd alt for store differanser på kampresultatene på 
c-nivå. Etter at vi, sammen med klubbene og lagene, har satt enda mer fokus på 
dette, ser vi at det er mange jevne kamper. Resultatene på c-nivå inneværende 
sesong viser dette. Dersom det i enkeltkamper nå blir resultater som har stor 
differanse, så kontakter vi klubben og lagledere, slik at de kan justere seg til neste 
kamp. Dette mener vi fungerer godt. 
Noe av bakgrunnen for vårt reglement, er eksempelvis at en spillergruppe består 
av 14-18 spillere på svært ulike utviklingsnivåer. Vurderingen blir da om klubben 
skal melde på ett, eller to lag i seriespill. Med dagens reglement med fri 
spillerflyt, meldes det ofte på to lag, slik at alle spillerne kan få godt med spilletid 
og oppleve mest mulig mestring på sitt nivå. For å ha nok spillere pr kamp, så må 
de rullere noe på spillere mellom lagene. Alternativet, med begrensninger på 
hvilke spillere som kan være med på kamper, hadde nok ført til at flere klubber 
hadde meldt på kun ett lag, og da på sitt høyeste nivå. Dette hadde ført til mindre 
spilletid og lavere mestringsfølelse for spillere på det laveste utviklingsnivået i 
gruppen. 
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En annen positiv endring de senere sesongene er at vi har innført en ny 
nivådeling etter nyttår. Da kan lag ønske seg en nivåjustering den ene aller den 
andre veien, samt at Region Sør kan flytte lag til et annet nivå i samarbeid med 
gjeldende lag. Dette gjør at det blir enda jevnere kamper i vårsesongen, da lagene 
er på nivået de tilhører.  
 
Vi har hatt en god og tett dialog med alle trenerne på C-nivå, med to dialogmøter 
på Teams, et før sesongen og et evalueringsmøte i desember før vårsesongen. Her 
har det vært god dialog og vi har opplevd at det har vært god stemning og 
enighet. Møtene har vært gode, vi har tatt med innspillene som har kommet og vi 
vil også evaluere etter sesongen. Tilbakemeldingene har vært at trenerne på c-
nivå har hatt en tettere og bedre dialog, samt at fokuset slår bra ut i 
kampaktiviteten. 
 
Vi mener at det har vært mange gode holdningsendringer, samt en felles 
forståelse på hva dette innebærer. Vi ønsker å opprettholde dette fokuset noen 
sesonger til, da vi nå kun har gjennomført en halv sesong. 
 
Vi vil for kommende sesonger fortsatt prioritere tett oppfølging på c-nivå, i god 
dialog med alle klubbene/lagene og for spillernes beste. 
 
Vi skal for sesongen 25-26 ha det samme fokuset og den samme planen for 15-16-
årsklassen, som vi har hatt på 13-14-årsklassen i ses.24/25.  
 

 
 
Sak 136/23-26 
KPIer 
Styret fikk presentasjon og ble informert om status på våre målsettinger for alle 
våre tiltak og aktiviteter for sesongen 24/25. KPIene tar utgangspunkt i 
Strategiplanen, tilhørende ting-vedtatte mål og Region Sørs handlingsplan. 
KPI-oppnåelsen er svært god på alle områder. 
Region Sør har aldri, i tidligere sesonger, hatt så mange lisensierte spillere som 
nå. Ca.75 flere lisenser enn fjorårssesongen. 
Når gjelder antall sertifiserte klubber på de ulike nivåene i 
klubbutviklingsprogrammet «Klubbhuset», så ligger vi veldig godt an ift 
målsettinger. 
 

Vedtak: Til etterretning 
 
 
 



 

Protokoll Regionstyremøte 2023 – 2026   Side 5 

 
Andre positive områder er antall dommere som utdanner seg (og at det er to 
dommere på nærmest alle kamper), aktive medlemmer, trenerutdanning (spesielt 
på de yngste), antall barnehåndballag og annet. 
Vi skal jobbe videre med å få flere til å ta et høyere utdanningsnivå på dommer- 
og trenersiden. 
 

 
 
Sak 137/23-26 
Regnskap 2024 
Styret godkjente regnskapet for 2024, et regnskap som hadde et positivt avvik ift 
budsjettet. 
Formelt vil regnskapet bli godkjent etter at det er revidert av revisor, og sendt ut 
til styret for signering. 
 

 
 
Sak 138/23-26 
Dialogmøter 
Det er planlagt og invitert til ni Dialogmøter i regionen. Disse vil gjennomføres i 
perioden 27.3-24.4-2025. Administrasjonen har utarbeidet en presentasjon med 
sakene som tidligere er meldt inn fra regionstyret. 
På møtene stiller 2-3 regionstyrerepresentanter og 2-3 personer fra 
administrasjonen. 
 

 
 
Sak 139/23-26 
Klubbledermøte 7.april 2025 
NHF Region Sør har invitert til klubbledermøte 7.april 2025 på Scandic 
Sandefjord. Der skal ting-sakene blir gjennomgått og diskutert, samt at våre 17 
ting-delegater skal bli valgt. President Kåre Geir Lio er Forbundsstyret 
representant på Klubbledermøte. 
 

 
 

Vedtak: Til etterretning 
 
 
 

Vedtak: Styret godkjente regnskapet for 2024. 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 140/23-26 
Håndballtinget 2025 
Forbundstinget gjennomføres 9.-11.mai 2025, på Scandic Holmenkollen Hotell. 
 
Litt info om bestemmelser i forkant av tinget: 
Ting papirene ble publisert 15.mars 2025. 
Styreleder Gro Gulliksen fordeler ting-saken til regionstyremedlemmene, som 
forbereder fremleggelse på Klubbledermøte. 
 

 
 
 
Sak 141/23-26 
Eventuelt 
Administrasjonen skal ha et møte med Norsk Topphåndball og våre fire 
eliteserieklubber 26.mars 2025. Vi ønsker et gjensidig samarbeid for å få enda mer 
interesse rundt våre eliteklubber, flere tilskuere på kamper, samt flere frivillige til 
å bidra i og rundt klubbene. 
 
Kommende møter: 
7.april kl.1700-1830 i Sandefjord - styremøte 
7.april kl.1830-2030 - klubbledermøte ang. Håndballtinget 
9.-11.mai – Håndballtinget – Holmenkollen 
2.juni kl.1630-2000 i Sandefjord - styremøte 
 

 
 
Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Til etterretning  

Vedtak: Til etterretning 
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